
PROTOKÓŁ NR 32/16

z posiedzenia Komisji:

Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 30 listopada 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, a zakończyło o 16:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Artur Wrona

5. Anna Klepacz

6. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Ewa Pędziwiatr

2. Kamila Pędziwiatr

3. Krzysztof Bizunowicz

4. Bartłomiej Nawrocki

5. Mariusz Kubiak

6. Bożena Wiśniewska,

7. Agnieszka Kryszkowska,

8. Andrzej Machnica

9. Paweł Pituch

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie zagadnienia związanego z wywozem odpadów komunalnych w 2017 r.

3. Omówienie wykonania remontu ulicy Głównej w Krzaczynie.

4. Opinia komisji w sprawie projektu budżetu na 2017 r.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie obrad.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący

Krzysztof Gorczyca. Zapoznał zebranych z porządkiem obrad, który został przyjęty jednogłośnie.

Ad.  2  Wcześniejsze  sugestie  Radnych  o  spółce  komunalnej,  która  obsługiwałaby  miasto  w

utrzymaniu czystości,  utrzymaniu zimowym spowodowały, że Pani Burmistrz podjęła wstępne działania z

zainteresowanym, współwłaścicielem BIM, w tej  sprawie Pani Burmistrz w ogólnym zarysie przedstawiła

projekt  zawierający  cele i  założenia  spółki,  której  współwłaścicielem byłby Urząd Miejski  w 51%. Kapitał

założycielski takiej spółki to koszt 20 tys. zł z czego Urząd Miejski  zainwestowałby 51%. Sprzęt niezbędny do



funkcjonowania tej spółki zapewnia wspólnik. Opinia Kierownika Działu Komunalnego była pozytywna. Na

pytania  o  koszty,  Pani  Burmistrz  odpowiedziała,  ze  zbliżone  będą  do  tych,  które  ponosimy  teraz  za

utrzymanie  miasta  w  czystości.  Pozytywną  stroną  tego  przedsięwzięcia  będzie  to,  ze  pracować  będą

mieszkańcy Kowar i istnieje możliwość zmniejszenia kosztów.

Radny Pan Paweł Pituch szczegółowo pytał o warunki funkcjonowania spółki, o przeliczenia. Pani Burmistrz

zaproponowała następne spotkanie, na które będą przygotowane dalsze  szczegółowe przeliczenia.

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za dalszym procedowaniem w temacie powołania spółki.

Ad. 3  Następnym był temat wykonania odbudowy ul. Głównej, która została odebrana i oddana do

użytku w dzielnicy Krzaczyna. Radni mieli zastrzeżenia, co do wykonania tej drogi. Kierownik, Pan Nawrocki

zaproponował wizytę na ul. Głównej.

Ad.  4   Odnośnie  budżetu  na  2017  r.  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  miała  uwagi  dotyczące

remontów mieszkań społeczności  romskiej,  które  są  sukcesywnie  niszczone,  demolowane i  remontowane

oraz do braku celowości wykonania ogrzewania etażowego w budynku przy ul. Waryńskiego 6.

Ad. 5  W sprawach różnych radni poruszono sprawę mieszkańców w temacie wykonania alejek w

dolnej części cmentarza przy ul. Matejki. W 2017 roku nie ma takiej możliwości ze względu na ograniczone

fundusze. 

Radni w dalszym ciągu mieli uwagi do oświetlenia miasta.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  o  dalsze  procedowanie  w  temacie  powołania  spółki

komunalnej i dostarczenie wszelkich informacji Radzie Miejskiej.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                     Krzysztof Gorczyca


